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ملاقات عمومی با مدیران شرکت گاز خوزستان به صورت منظم برگزار می شود
رئیس روابط عمومی شرکت گاز استان خوزستان:

در راســتای صیانت از حقوق شهروندی و تعامل موثر با ذینفعان 
در ســه ماهه نخست ســال جاری بیش از 80 نفر با مدیران این 
شــرکت به صورت چهره به چهره دیــدار کردند.فهد خباز رئیس 
روابط عمومی این شــرکت گفت: در راســتای صیانت از حقوق 
شــهروندی و تعامل موثر این شــرکت و مشتریان گاز خوزستان، 
در سه ماهه نخست ســال جاری بیش از 80 نفر طی 15 جلسه، 

دوشــنبه هر هفته ملاقات عمومی به صــورت چهره به چهره در 
جهت رفع و پیگیری درخواســت مراجعین با مدیران این شرکت 
برگزار شده است.خباز اظهار کرد: ملاقات عمومی در دستگاه های 
اجرایی برای تســریع و رفع موانع در ارائه خدمات دســتگاه های 
خدمات رسان برنامه ریزی شده است که خوشبختانه این شرکت 
در زمینــه ارائه خدمات گازرســانی، از درگاه های مختلفی اقدام 

نموده اســت.رئیس روابط عمومی شرکت گاز استان خوزستان با 
بیان اینکه در ســه ماهه نخست ســال جاری 80 نفر با مدیران 
این شــرکت دیدار کرده اند، گفت: متقاضیان دیدار با مدیران این 
شــرکت می توانند از طریق سامانه 3194 درخواست ملاقات خود 
را ثبت و یا با مراجعه به میزخدمت این شــرکت برای ملاقات با 

مدیران شرکت گاز خوزستان ثبت نام نمایند.

شهرستان
اخبار کوتاه 

مدیرکل بیمه ســلامت گیــلان گفت: در اجرای 
طــرح دارویار برای افراد تحت پوشــش بیمه که 
دارای نســخه پزشک باشــند هیچگونه پرداخت 
اضافه از جیب بیمه شــده نســبت به قبل صورت 
نمی گیرد. دکتر محمود عاطف راد مدیر کل بیمه 
ســلامت گیلان در نشست با رسانه های گروهی 
اســتان که در سالن جلســات معاونت غذا و دارو 
دانشگاه علوم پزشــکی گیلان برگزار شد ، اظهار 
داشت: با اجرای طرح دارویار ، یارانه دارو از ابتدای 
زنجیره دارویی )شــرکت های تولیدکننده دارو( به 
انتهای زنجیره دارویی )بیمه شــده و بیمار( انتقال 
می یابد. واســطه ی این انتقال بیمه ها هستند و 
افرادی که تحت پوشش بیمه ها هستند از مزایای 
طرح دارویار بهره مند می شوند. وی گفت : تحت 
پوشش قرار دادن افراد فاقد پوشش بیمه و اجرایی 
شدن نسخه الکترونیک از زیرساخت های اجرایی 
شدن طرح دارویار هستند که در این راستا سازمان 
بیمه سلامت طرح بیمه سلامت همگانی را به اجرا 
در آورد و طی چند ماه گذشته حدود ۶ میلیون نفر 
از جمعیت کشور تحت پوشش بیمه سلامت رایگان 
قرار گرفتند. وی افزود: همه افراد فاقد پوشش بیمه 
می توانند تحت پوشــش بیمه ســلامت همگانی 
رایگان به مدت ســه ماه قــرار گیرند تا اطلاعات 
دهک بندی آنها مشــخص گردد که اگر در ســه 
دهک نخست باشند رایگان و در دهک های بعدی 
به صورت پرداختی مشــارکتی تحت پوشش قرار 
گیرند تا بتوانند از مزایــای طرح دارویار بهره مند 

شوند. مدیرکل بیمه ســلامت گیلان خاطرنشان 
کرد: با اجرایی شدن نسخه الکترونیک نیز شرایط 
برای اجرای طرح دارویار مهیا است و سازمان های 
بیمه گر به عنوان واسطه اقدامات لازم را در جهت 
اجرای طرح به انجام می رسانند. وی تصریح کرد: 
در اجرای طرح دارویار سهم بیمه و سهم یارانه دارو 
را بیمــه ها پرداخت می کنند و هیچگونه پرداخت 
اضافه از جیب مردم صــورت نمی گیرد. مدیرکل 

بیمه سلامت مزایای این طرح را توزیع یارانه دارو 
متناســب با نیاز بیمــاران، بهره مندی همه دهک 
ها از یارانه، عدم تغییــر پرداخت از جیب بیماران، 
اجــرای بیمه همگانی برای آحــاد مردم، برقراری 
پوشــش بیمه ای برای داروهایــی که پیش از این 
تحت شمول حمایت های بیمه ای نبوده اند، اصلاح 
الگــوی مصــرف دارو و کاهش تقاضــای القایی 
وحمایــت ویژه از داروهای مصرفی بیماران خاص 

و صعب العلاج بیان کردند. دکتر عاطف راد یادآور 
شد: در قانون بودجه سال جاری بر پرداخت یارانه 
داروها از مســیر بیمه ها تاکید شده است تا مردم 
دچار پرداخت اضافه نشوند. مدیرکل بیمه سلامت 
گیلان تاکید کرد: تمامی افراد تحت پوشش بیمه 
و همچنین افرادی که دارای نســخه الکترونیکی 
هستند از مزایای این طرح بهره مند می شوند. وی 
خاطرنشان کرد: با اجرای طرح دارویار از 23 تیرماه 

سال جاری، با هماهنگی معاونت غذا و دارو استان 
بازدید و پایش تمامــی داروخانه ها صورت گرفته 
است و هدف این بازدیدها و پالایش ها عدم اضافه 
دریافتی از مراجعه کنندگان و بیمه شدگان ، نحوه 
محاسبه قیمت دارو و آگاهی دادن و اطمینان دادن 
به داروخانه ها جهت پرداخت هزینه داروها توسط 
بیمه ها اســت. وی یادآور شد: اجرای این طرح با 
هماهنگی معاونت غذا و دارو استان در حال انجام 
است و امید اســت با هماهنگی های لازم بتوانیم 
اجرای کامل و اســتقرار طرح دارویار بر اســاس 
آنچه مدنظر دولت است انجام شود. مدیرکل بیمه 
ســلامت گیلان گفت: داروهایی که تحت پوشش 
بیمه هســتند هیچگونه پرداختــی اضافه از جیب 
مردم صورت نمی گیــرد و 3۶۶ قلم داروی دیگر 
نیز تحت پوشــش بیمه قرار گرفته اند. وی یادآور 
شد: بیمه شــدگان می توانند با مراجعه به سامانه 
shekayat.ihio.gov.ir شکایات خود را ثبت 
نمایند. همچنین مرکز تماس 1۶۶۶بیمه ســلامت 
بصورت شــبانه روزی آماده پاسخگویی و بررسی 
شکایات و مشکلات مردم است. لازم به ذکر است 
؛ همه افراد فاقد پوشــش بیمه جهت برخورداری 
از پوشــش همگانی بیمه ســلامت می توانند به 
دفاتر پیشــخوان دولت طرف قرارداد با ســازمان 
بیمه سلامت ایران در سراســر کشور و یا آدرس 
www.bimehsalamatiranian. اینترنتی 

ir مراجعه کنند اطلاعات خود و افراد تحت تکفل 
خود را به ثبت برسانند.

 »مجید حاجی غلام سریزدی« 
شهردار منتخب کرج شد

شورای اسلامی شهر کرج در جلسه رسمی خود »مجید حاجی 
غلام سریزدی« را به عنوان شهردار جدید این کلانشهر جهت 
معرفی به وزارت کشــور برای طی مراحل صدور حکم برگزید.

به گزارش کرج امروز، با انصراف و کناره گیری علی ســلطانی 
مقدم و مازیار حسینی از جمع نامزدهای تصدی سمت شهردار 
کرج، شــورای اسلامی شهر در جلسه عصر امروزِ خود با 7 رأی 
»مجید حاجی غلام سریزدی« را به عنوان شهردار جدید برگزید.

مجید حاجی غلام سریزدی متولد 1343 مدرس دانشگاه است 
که به مدت 12 ســال در شهرهایی همچون زاهدان، سمنان و 
کرج به عنوان شهردار مشغول خدمت بوده، وی مدتی نیز معاون 
هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز بوده است.منوچهر غفاری 
سرپرســت شــهرداری کرج نیز موفق به کسب ۶ رأی شد که 
در نهایت ســریزدی با یک رأی بیشتر به عنوان شهردار جدید 

برگزیده شد.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان درنشست با مسئولین 
شهرستان چادگان عنوان کرد ؛ 

ذوب آهن اصفهان ، توجه به 
مسئولیت های اجتماعی را یکی از 

وظایف اصلی خود می داند
مهنــدس ایرج رخصتــی مدیرعامل ذوب آهــن اصفهان با 
حجت الاســلام محمود بنی جمالی، امام جمعه و مهندس جواد 
شمسی پور فرماندار شهرستان چادگان دیدار و گفتگو کرد.امام 
جمعه چادگان گفت: صنعت کشور در شرایط کنونی اهمیت ویژه 
ای برای مقابله با توطئه دشــمنان دارد و صنعت گران از جمله 
کسانی که در ذوب آهن اصفهان در خدمت اقتصاد کشور هستند 
، وظایــف خود را به خوبی انجام داده اند .وی افزود : ذوب آهن 
اصفهان در اشتغال زایی و توسعه اقتصادی و اجتماعی استان و 
کشور نقش مهمی ایفا نموده و امیدوارم با توسعه صنعت کشور ، 
شاهد رفاه و بهبود بیشتر معیشت مردم باشیم .فرماندار شهرستان 
چادگان نیز ، ذوب آهن اصفهان را از جمله صنایع مهم کشــور 
دانست که در نیم قرن گذشته منشا خدمات بسیار برای کشور 
بوده است .وی توجه مسئولین صنایع کشور به مشکلات مردم 
را بسیار اثرگذار و مهم توصیف کرد .مهندس رخصتی نیز در این 
دیدار از مسئولین و مردم شهرستان چادگان که از دیرباز میزبان 
کارکنان ذوب آهن ، دیگر صنایع و ســازمان ها و سایر مردم در 
اماکن گردشگری این شهرستان هستند قدردانی نمود و گفت : 
ذوب آهن اصفهان ، توجه به مسئولیت های اجتماعی را یکی از 
وظایف اصلی خود می داند و در این راه از ظرفیت های قانونی 
خود بهره می گیرد .وی ابراز امیدواری نمود که تعامل و همکاری 
ذوب آهن اصفهان و شهرستان چادگان در راه خدمت به مردم و 

پیشرفت صنعت، تداوم و توسعه یابد.

افزایش پهنای باند مخابراتی در 
شهرستان گالیکش

 پهنای باند مخابراتی شهرستان گالیکش افزایش یافت .مهندس 
مجید خسروی رئیس اداره مخابرات شهرستان گالیکش با اشاره 
به افزایش پهنای باند این شهرستان ، از نصب تجهیزات جدید 
 40mb درکافوهای مرکز شهر که منجر به  افزایش پهنای باند به
شــده اســت خبر داد .وی از اقدامات انجام شده اداره مخابرات 
شهرستان گالیکش در نقاط آسیپ پذیر روستایی به سبب سرقت 
تجهیزات مخابراتی ، به طرح تغییر سیســتم ارتباطی روستای 
منجلو اشــاره داشــت و گفت : بعلت سرقت های مکرر کابل و 
تیرهای فلزی مسیراین روســتا ، سیستم ارتباطی از فیبر نوری 
به رادیو IP تغییر یافت  تا ارتباط مخابراتی با کیفیت و پایدار در 
اختیار ساکنان منطقه قرار گیرد .رئیس اداره مخابرات شهرستان 
گالیکش از توسعه پورت اینترنت در روستای تراجیق نیز سخن 
گفت و افزود: به درخواست مردم این روستا که متقاضی سرویس 
اینترنت پرســرعت خانگی بوده اند توســعه و نصب یکدستگاه 
DSLAMبا 48 پورت در مرکز مخابرات روستای تراجیق در 
دستور کار قرار گرفت و این پروژه راه اندازی و متقاضیان جدید 

می توانند از سرویس اینترنت پرسرعت خانگی بهره مند شوند.

توسعه دیتا در روستاهای کارکنده 
وسرطاق شهرستان بندرگز

دیتا در روستاهای کارکنده  و سرطاق شهرستان بندرگز توسعه یافت 
.مهندس نصیر خاری از توسعه دیتا در روستاهای سرطاق و کارکنده 
از توابع شهرســتان بندرگز خبرداد .رئیس اداره مخابرات شهرستان 
بندرگز با اشــاره به اینکه این اقدام توســعه ای بانصب یکدستگاه 
DSLAM ۶000   صورت گرفته اســت گفت : توسعه مخابرات 
در روســتاها از اولویت های کاری مخابرات این شهرســتان است 
وتلاشهای انجام شده  د راستای تامین ارتباطات پایدار وارائه  خدمات 
وسرویسهای به روز  براساس درخواست مشتریان و متقاضیان می 
باشــد .وی همچنین ازافزایش 90 شــماره ای ظرفیت  تلفن  ثابت  
کافو نوری در  روســتای بنفش تپه سخن گفت و افزود :درخواست 
متقاضیان جدید در این روستا با اجرای این طرح تامین خواهد شد .

حضور روسای مخابرات شهرستانهای استان 
در 13 میز خدمت طی یکماهه گذشته

روســای ادارات مخابرات شهرستانهای اســتان گلستان طی 
یکماهه گذشــته در 13 میزخدمت حضور داشتند.روسای ادارات 
مخابرات شهرستانهای اســتان باحضور در 13  میز خدمت طی 
یکماهه گذشته از نزدیک با مردم به گفتگو نشسته و درخواستهای 
آنها را بررســی و برای رفع مشکلات ارتباطی آنها اقدامات لازم 
را انجام داده اند.میز خدمت تشــکیل شده روستاهای بخش لوه 
در مسجد روســتای صادق آباد  همچنین نماز جمعه شهرستان 
گالیکش ، روستا های الازمن و بلوچ آباد از توابع شهرستان علی 
آباد کتول  ، روستای صفایشان شهرستان گمیشان ، محله لاله باغ  
و روستاهای خرم آباد و غلام آباد شهرستان کردکوی ، روستای 
چناران از توابع شهرســتان مینودشت ، روستای قلی آباد و والش 
آباد از توابع شهرستان گرگان و روستای آقچی از توابع شهرستان 
کلاله از جمله جلساتی که روسای ادارات مخابرات این شهرستانها 
در آنها حضور داشته و در راستای رسیدگی به مشکلات ارتباطات 

مخابرات این روستاها برنامه ریزی و اقدام شد .

بهره مندی همه افراد تحت پوشش بیمه از مزایای طرح دارویار

آتش پاد ســوم محسن فضلی سرپرست ســازمان گفت: در جشنواره کودک و نوجوان استان 
مرکزی که در فرهنگســرای آیینه اراک در حال برگزاری اســت، این سازمان با ایجاد غرفه، 
آموزش های ایمنی را به کودکان و نوجوانان ارائه می دهد. وی با اشاره به اهمیت امر آموزش 
به ویژه از دوران کودکی گفت: کودکان قادر به درک خطرات و حوادثی که اطرافشــان اتفاق 
می افتد نیســتند و باید در این زمینه کارهای فرهنگی انجام شــود.فضلی تصریح کرد: یکی 
از مشــکلات عدیده ای که سازمان های آتش نشــانی با آن مواجه می باشند مزاحمت های 
تلفنی شــماره 125 و عدم آشنایی با مخاطرات این کار می باشد که مربیان آموزشی چگونگی 
تماس با آتش نشــانان و شماره 125 و تأکید بر استفاده از آن صرفاً در مواقع بروز حادثه و نیز 
مراقبــت از خود و امنیت در برابر خطرات و حــوادث را به کودکان و نوجوانان بازدید کننده از 
غرفه آتش نشــانی در این جشــنواره آموزش می دهند.سرپرست سازمان آتش نشانی اراک با 
اشــاره به اینکه دســتگاه های امدادی باید کارهای فرهنگی انجام دهند، افزود: انجام کار در 
بخش های فرهنگی و آموزشــی سرمایه گذاری است و امیدواریم شاهد ارتقاء سطح فرهنگ 
ایمنی در کودکان باشــیم چرا که آموزش ســبب آگاهی و امنیت بیشتر می شود.گفتنی است؛ 
جشــنواره کودک و نوجوان استان مرکزی دوم لغایت ۶ مرداد ماه همه روزه عصرها از ساعت 
18 الی 21 در محل فرهنگســرای آیینه اراک برگزار می شود و در این جشنواره برنامه هایی 
نظیر نمایش صحنه ای، نمایش عروســکی، بازی های کودکانه، انیمیشــن، قرآن و کودک، 
گریم و عکلاســی برای عموم شــرکت کنندکان برگزار خواهد شد و غرفه هایی جذاب برای 

کودکان دایر می باشد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان در جلسه شورای شهر 
رشت خبر داد؛ طرح ســاماندهی فاضلاب رشت با هدف احیای 
رودخانه های زرجوب و گوهر رود ظرف مدت 5 سال با مشارکت 

قرارگاه خاتم الانبیاء اجرا می شود. 
به گــزارش امتیاز و بــه نقل از دفتر روابــط عمومی و 
آموزش همگانی شــرکت آب و فاضلاب گیلان؛ مازیار علی 
پور با بیان اینکه پیگیری هایی در سطح وزارت نیرو و شرکت 
مهندسی آبفای کشــور جهت تخصیص 5 هزار میلیارد تومان 
اعتبار برای اجرای طرح ســاماندهی فاضلاب شــهر رشت در 
حال انجام اســت، گفت: قرارگاه خاتم الانبیــاء از تجهیزات 
مدرن و خوبی در بخش فاضلاب برخوردار است که بر اساس 
رایزنی های صورت گرفته، طرح فاضلاب شــهر رشت توسط 

قرارگاه خاتم اجرا خواهد شد. 
وی افزود: این قرارگاه، طرح بزرگ فاضلاب شــهر اهواز را در 
دست اجرا دارد که در شهر رشت بعنوان دومین شهر کشور، طرح 

فاضلاب را اجرا خواهد کرد. 
وی تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، طرح 
ساماندهی فاضلاب شــهر رشت با هدف احیاء و نجات رودخانه 
های زرجوب و گوهر رود با اعتباری بالغ بر 5 هزار میلیارد تومان 
طی مدت 5 ســال توسط قرارگاه خاتم الانبیاء اجرا می شود که 
از آن میتوان بعنوان، تحول ارزشــمند زیست محیطی و احیائ 

رودخانه های شهر رشت یاد کرد. 
مدیرعامــل شــرکت آب و فاضلاب گیلان با اشــاره به اینکه 
تاکنون از محل اعتبارات ملی و بانک جهانی 201 میلیارد تومان 
برای جمع آوری و ســاماندهی فاضلاب شهر رشت هزینه شده، 
گفت: در این طرح 450 کیلومتر لوله گذاری خط انتقال و شبکه 
جمع آوری فاضلاب اجرا شده که در افق طرح باید 424 کیلومتر 
لوله گذاری دیگر نیز اجرا شــود . علی پور افزود: احداث 29 واحد 
ایستگاه پمپاژ، نصب ۶5 هزار انشعاب فاضلاب و افزایش ظرفیت 
تصفیه خانه فخب 90 هزار مترمکعب در شبانه روز در افق طرح 

فاضلاب رشت پیش بینی شده است.

رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان سازه های فولادی 
ایران که به همراه جمعی از اعضای هیئت مدیره و کارگزاران این 
تشــکل از فولاد مبارکه بازدید می نمود در جلســه ای با مدیران 
مدیریــت فروش و بازاریابی فولاد مبارکــه گفت: فولاد مبارکه 
همواره درک درستی از شرایط بازار و مشتریان خود داشته است.

به گزارش بهادری // حامد ضیایی با اشــاره به تعاملات سازنده 
مابین فولاد مبارکه و انجمن، اظهار داشت: نه فقط در این شرایط 
که با کاهش قیمت ها مواجه هستیم، بلکه در همه احوال تلاش 
کرده ایــم با گفت وگو و تعامل دوطرفه مشــکلات را مدیریت و 
مرتفع نماییم.در فرهنگ سازمانی فولاد مبارکه  این گونه نیست 
که شــرکت  فقط منافع خــود را مدنظر قرار دهد و نســبت به 
مشکلات صنایع پائین دست بی تفاوت باشد.وی با تأکید بر این که 
اگر از یــک مرحله به بعد برای اعضــای انجمن امکان و توان 
خرید سلب شود، به یقین تولیدکننده اصلی هم متضرر خواهد شد، 
گفت:ازاین رو با گفت وگو ارائه نظرهای کارشناســی بین طرفین 
تلاش خواهیم کرد شرایطی فراهم کنیم تا هم در تولید و فروش 
و هــم در زنجیره مشــتریان به مداومت برســیم.ما باید تلاش 
کنیم با پیش بینی های اقتصادی کارآمد و درک درســت از تولید، 
بازار و مشــتری به راهکارهایی دست یابیم که برای بالادست و 
پایین دست و  رده های میانی و مشــتری نهایی بهترین شرایط 
ایجاد شــود.حامد ضیایی ادامه داد: این انجمن در راســتای کار 

تشــکلی که حتما برای کل مجموعه صنفی و مشتری های هر 
صنف و زنجیره های تولیدکنندگان بالادست و پایین دست فولاد  
نتیجه بخــش خواهد بود، باهدف ایجــاد همدلی و یک صدایی و 
تجمیع نظرات و حرکت به سمت کار جمعی ایجاد شده است. در 
این راســتا انجمن در ذیل اتاق بازرگانی ایران که پارلمان بخش 
خصوصی است تشکیل شده و  اعتقاد ما این است که رستگاری 
اقتصاد در کشــور از طریق اتاق بازرگانی میسر خواهد بود. باید 
تصدی گری دولت از این طریق کم بشــود و اختیارات مخصوصا 
اقتصادی به بخش خصوصی آن هم از طریق کانال اتاق بازرگانی 

ایران و اتاق های استانی و شهرستانی تفویض شود.

در راســتای ایفای مسئولیت اجتماعی و صیانت از حقوق شــهروندی، خدمات 2۶ گانه شرکت 
گاز اســتان خوزستان از طریق 4 درگاه قابل دریافت می باشد.مهدی مختاری رئیس امور فناوری 
اطلاعات و ارتباطات  این شرکت گفت: با هدف افزایش رضایتمندی مشترکین و مصرف کنندگان 
گاز طبیعی، دسترسی آسان به خدمات و جلوگیری از اتلاف وقت شهروندان، 2۶ خدمت مرتبط با 
شــرکت گاز استان، از طریق دفاتر پیشخوان دولت مستقر در سطح شهرستان  ها، امور مشترکین 
ادارات گازرســانی در سطح اســتان و یا با مراجعه به سایت این شرکت همچنین نرم افزار همراه 
گاز قابل ارائه می باشــد.وی اظهار کرد: با توجه به رشد و تعالی سازمانی، تمامی تلاش همکاران 
ما این اســت که مردم در منزل مسکوني خود نســبت به انجام امور و دریافت خدمات مربوط به 
گاز اقدام کنند. مختاری تصریح کرد: 2۶ خدمت برون سپاری شده این شرکت در دفاتر پیشخوان 
دولت شــامل تشکیل پرونده، صدور قبض المثنی،کسر مبالغ بدهي )اصلاح صورتحساب(، تسویه 
حســاب، تغییر نام، وصول وجوه قبــوض، اخذ برگه هاي اعلام رقم کنتور، دســتورکار قطع گاز، 
دستورکار وصل گاز، دستورکار جمع آوري کنتور و رگولاتور، دستورکار جابجایي کنتور، دستورکار 
نصب انشعاب جدید، دستورکار جمع آوري و نصب مجدد انشعاب، دستور کار بررسي کنتور، دستور 
کار بررســي رگولاتور، دستور کار تغییر ظرفیت اشتراک، بررسی صورتحساب )اشکال در مصرف 
قبض(، اســتعلام شهرداري، محاسبه جزییات صورتحساب، ارجاع شکایات/ نظرات و پیشنهادات، 
درخواست اصلاح اقلام محاسباتی اشــتراک، درخواست اصلاح اقلام فردی اشتراک، درخواست 
اقاله / فســخ قرارداد، ثبت شــماره همراه و ثابت مشترک، دســتورکار تفکیک / تجمیع کنتور و 

پرداخت خسارات است. 

مدیرعامل شرکت مهندسی آبفای کشور در سفر به استان مرکزی از مجموعه تصفیه خانه های 
فاضلاب کلانشــهر اراک و روند اجرای استریم چهارم فاز ســوم این تصفیه خانه بازدید نمود.به 
گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب اســتان مرکزی مهندس اتابک جعفری که صبح 
امروز به اســتان مرکزی ســفر کرده در بازدید از تصفیه خانه فاضلاب شهر اراک با حضور محمد 
حســن آصفری نماینده مردم اراک کمیجان خنداب در مجلس شورای اسلامی ،با اشاره به تولید 
بیش از 1100 لیتر پســاب در این تصفیه خانه بر ضرورت استفاده از این ظرفیت برای تامین آب 
در بخش صنعت،فضای ســبز و کشــاورزی برای محصولات غیر مثمر تاکید نمود.وی در ادامه 
اظهار د اشت: با برنامه ریزی مناسب میتوانیم زمینه استفاده از پساب و جایگزینی آن به جای آب 
خام را در حوزه های مختلف را در نقاط مختلف کشــور فراهم اوریم.در ادامه این بازدید مهندس 
یوســف عرفانی نسب مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی با اشاره به ارتقای استریم 
چهارم فاز ســوم تصفیه خانه فاضلاب کلانشهر اراک عنوان کرد:در حال حاضر بالغ بر 100 هزار 
مترمکعب فاضلاب وارد تصفیه خانه فاضلاب می شــود که بالاتر از ظرفیت طراحی اســت و به 
همین علت شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی احداث استریم چهارم فاز سوم را در دستور کار 
قرار داده است . وی در ادامه افزود : تا کنون 73 درصد این پروژه پیشرفت فیزیکی داشته و برای 
اجرای کامل فاز چهارم تصفیه خانه فاضلاب شــهر اراک 40 میلیارد تومان اعتبار مورد نیاز است. 
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي یادآور شد: پساب خروجی تصفیه خانه فاضلاب 
شهر اراک 1100 لیتر می باشد که 100 لیتر از آن برای کشاورزی و 1000لیتر از این پساب برای 

تغذیه تالاب میقان استفاده می شود.

حضور سازمان آتش نشانی در جشنواره 
کودک و نوجوان استان مرکزی

اجرای طرح فاضلاب شهر رشت توسط 
قرارگاه خاتم الانبیاء در مدت ۵ سال

فولاد مبارکه همواره درک درستی از 
شرایط بازار و مشتریان خود داشته است

گاز خوزستان پیشرو در ارائه 
خدمات الکترونیک گاز طبیعی است

بررسی استفاده از پساب تصفیه خانه 
فاضلاب در بخش صنعت و فضای سبز

سرپرست سازمان آتش نشانی اراک:

رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان سازه های فولادی ایران عنوان کرد :مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان خبر داد:

در بازدید مدیر عامل آبفای کشور از تصفیه خانه فاضلاب اراک: رئیس امور فناوری اطلاعات و ارتباطات شرکت گاز استان خوزستان:


